
 

2x24 uurs vragen 

Onderwerp : Tarieven afval 

D.d. : 6-12-2025 

Inleiding: 

Tijdens de opinievergadering van 19 september hebben we 4 scenario’s van 
tarieven besproken die voldoen aan de uitgangspunten van diftar om te kiezen 
voor tarieven die zoveel mogelijk voldoen aan het uitgangspunt ‘de vervuiler 
betaald’.  
De tarieven benoemd in hoofdstuk 3 van de verordening afvalstoffenheffing 
Drimmelen 2025 zijn in die vergadering niet besproken. Deze tarieven zijn al sinds 
2019 niet aangepast, terwijl het duidelijk is dat stortkosten, afvoerkosten 
(personeel, brandstof, etc.) aanzienlijk zijn gestegen. 
 
Hoofdstuk 3 Maatstaven en overige tarieven afvalstoffenheffing  

Op verzoek inzamelen grove huishoudelijke afvalstoffen 

3.1 Onverminderd het bepaalde in de hoofdstukken 1 en 2 bedraagt de belasting voor het op 
aanvraag inzamelen van grove huishoudelijke afvalstoffen: 

3.1.1 per aanvraag € 17,50 

3.1.2 En onverminderd het bepaalde in 3.1.1 per 0,5 m³ € 30,00 Op verzoek inzamelen grof 
tuinafval 

3.2 Onverminderd het bepaalde in de hoofdstukken 1 en 2 bedraagt de belasting voor het op 
aanvraag inzamelen van grof tuinafval: 

3.2.1 per vracht of gedeelte daarvan € 45,00 Achterlaten van grove huishoudelijke afvalstoffen 
op een daartoe van gemeentewege ter beschikking gestelde plaats  

3.3 Onverminderd het bepaalde in de hoofdstukken 1 en 2 bedraagt de belasting voor het 
achterlaten van grove huishoudelijke afvalstoffen op de milieustraat: 

3.3.1 Voor grove huishoudelijke afvalstoffen, per 10 kilogram € 2,15 

3.3.2 Voor bouw- en sloopafval, per 10 kilogram € 2,15 

3.3.3 Voor schoon puin, per 10 kilogram € 0,50 
 
 



Vragen: 

1. Is er een berekening van de tarieven (in rood aangegeven) uit 
hoofdstuk per jaar vanaf 2018? En zo ja, wat zijn daarvan de 
uitkomsten?  

Antwoord: 

 

 
2. VVD Drimmelen is er van overtuigd dat de kosten van de verschillende 
afvalstromen uit hoofdstuk 3 van de verordening afvalstoffenheffing vanaf 
2018 zijn gestegen. Is het college het eens dat de tarieven ook evenredig 
hadden moeten stijgen, om recht te doen aan ‘de vervuiler betaald’?  
 
Antwoord: Binnen de ledigingstarieven kan er een onderscheid gemaakt worden 
tussen het GFT-afval en het huishoudelijks restafval. In de toekomst zal hier ook 
het PMD-afval bijkomen aangezien het gros van de bewoners van de Gemeente 
Drimmelen per november 2024 gebruik zal maken van de papier minicontainers. 
Kijkend naar de afgelopen jaren zijn wellicht niet de tarieven voor het GFT 
evenredig gestegen. Echter, wanneer wordt gekeken naar de toekomstige 
opgaven met betrekking tot duurzaamheid en recycling is het GFT niet de grootste 
zorg. GFT wordt namelijk gezien als grondstof en niet als afval. Uiteraard moet 
hier wel goed zorg over gedragen worden. Echter, restafval toont de grootste 
opgave te zijn wanneer wij kijken naar de vermindering van afval en het vergroten 
van het recyclebare proces. Afgelopen jaren zijn de ledigingskosten voor het 
restafval wel degelijk gestegen. Hoewel dit mondjesmaat is gebeurd, zal dit de 
komende jaren ook gefaseerd blijven stijgen. Een gefaseerde verhoging van het 
ledigingstarief kan een positief effect hebben op het afvalgedrag van bewoners. In het 
onderzoek gedaan door de Bries is de situatie van de Gemeente Drimmelen 
vergeleken met drie andere gemeentes uit de regio. Met een gefaseerde verhoging 
van het ledigingstarief blijft Drimmelen binnen de kaders van de andere gemeenten. 
Binnen deze andere gemeentes heeft een gefaseerde verhoging van het 
ledigingstarief niet geleid tot negatief afvalgedrag bij bewoners (zoals dumpingen, 
klachten, etc.). Het heeft zelfs bij de andere gemeentes geleid tot het verminderen van 
het aantal kilo’s restafval. Kijkend naar onze gemeente, zal de komende jaren ervoor 



gekozen worden om gefaseerd de ledigingstarief op restafval te laten stijgen onder 
andere om negatief afvalgedrag te voorkomen. Om toch kostendekkend te zijn, moet 
het vastrechttarief hierdoor wel omhoog. Ook met het oog op de samenwerking die de 
Gemeente Drimmelen is aangegaan begin 2024 met Gemeente Breda als 
afvalinzamelaar is dit noodzakelijk om de kosten bij de bewoners via het ledigingstarief 
niet te hoog te laten worden. 

3. Is het college het eens dat we de tarieven uit hoofdstuk 3 jaarlijks 
aangepast moeten worden met het percentage van stijging van de kosten? 

Antwoord: Zoals hierboven aangegeven zal vooral de tarieven van de ledigingen 
van het restafval de komende jaren gefaseerd stijgen. De nadruk ligt op gefaseerd 
om te voorkomen dat mensen negatief afvalgedrag zullen gaan vertonen. Het 
Diftar-systeem dat gehanteerd wordt, zou op termijn positieve gevolgen moeten 
hebben. Denk hierbij aan minder restafval en lagere afvalbeheerkosten. De 
financiële prikkel van een apart ledigingstarief voor restafval stimuleert bewoners 
om onder andere grondstoffen van restafval te scheiden. Hoewel dit de positieve 
effecten zijn van het Diftar-systeem, moet er goed gekeken worden naar de 
uitvoering hiervan. Een te hoge stijging van de ledigingstarieven zou, zoals eerder 
aangegeven, averechts kunnen werken en moet dus gefaseerd gebeuren. Om in 
de tussentijd toch kostendekkend te blijven zal dit kunnen betekenen dat het 
vastrecht hierdoor ook blijft stijgen. Hier zal per jaar een berekening van gemaakt 
moeten worden. Als laatste moet nog benadrukt worden dat tijdens de 
behandeling van het opinievoorstel alles duidelijk is besproken. Dus ook waarom 
bepaalde tarieven wel aangepast zijn en waarom bepaalde tarieven niet 
aangepast zijn plus de bovenstaand redenatie hiervoor. Dit is door de Raad zo 
besloten. Het college heeft dit conform uitgewerkt.  

 

Jack Rasenberg 

VVD Drimmelen 

 


